香港社會服務聯會 2018至2019年度 兒童及青少年服務專責委員會 第六次會議

日期: 2019年10月18日(星期五)

時間: 下午2時30分

地點: 灣仔軒尼詩道15號溫莎公爵社會服務大厦1樓103室

議程:

- 1 通過是次會議議程
- 2 通過上次會議紀錄
- 3 跟進事項
 - 3.1 中學一校兩社工政策
 - 3.2 香港法律改革委員會諮詢文件: 導致或任由兒童或易受傷害成年人死亡或受到 嚴重傷害個案
- 4 討論事項
 - 4.1 對近期社會事件的服務回應
 - 4.2 「Time to Heal 港講訴」計劃介紹
 - 4.3 幼兒駐校社工服務先導計劃發展
 - 4.4 建議下一屆委員會跟進項目
- 5 服務網絡及兒童事務委員會動態
- 6 其他事項
 - 6.1 委員會工作檢討(附件一)
- 7 下一屆專責委員會第一次會議日期:2019年11月15日(星期五)下午2時30分

The Hong Kong Council of Social Service Survey for Service Development Specialized Committees 2018-2019 (December 2018 to November 2019)

	* Please choose only or
1)	* I serve in the following Committee:
	() Specialized Committee on Family & Community Service
	(✓) Specialized Committee on Children & Youth Service
	() Specialized Committee on Elderly Service
	() Specialized Committee on Rehabilitation Service
2)	* My identity in the Committee is:
	() Representative of an NGO receiving recurrent funding from SWD
	() Representative of an NGO NOT receiving recurrent funding from SWD
	() neither of the above
	pooling of resources as: (that includes the collaborations between public and private/business sector, and non-profit sector) () () () () () Very Satisfactory Neutral Unsatisfactory Very
Sã	ntisfactory Unsatisfactory
4)	I suggest that the Council should improve in the following area(s):